
UCHWAŁA NR XIX/229/16
RADY MIASTA KOŁOBRZEG

z dnia 19 kwietnia 2016 r.

w sprawie stanowiska dotyczącego budowy stadionu lekkoatletycznego w Kołobrzegu

Na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym
(t.j. Dz. U. z 2016 r. poz. 446) oraz § 42 ust. 1 pkt 3 Statutu Miasta Kołobrzeg (Uchwała
Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r., Dz. Urz. Woj. 
Zachodniopomorskiego z 2013 r. poz. 3244; z 2015 r. poz. 629 i poz. 2434) uchwala się, co 
następuje:

§ 1. Rada Miasta Kołobrzeg apeluje do Prezydenta Miasta Kołobrzeg o zawarcie 
porozumienia określającego zasady współpracy przy realizacji zadania polegającego na 
budowie stadionu lekkoatletycznego przy ul. Śliwińskiego w Kołobrzegu, w tym partycypacji 
w kosztach Gminy Miasto Kołobrzeg, Powiatu Kołobrzeskiego i Ministerstwa Sportu
i Turystyki.

§ 2. Wykonanie uchwały powierza się Prezydentowi Miasta Kołobrzeg.

§ 3. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

 

Przewodnicząca Rady

Wioletta Dymecka
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Przewodnicząca Rady

Wioletta Dymecka

Uzasadnienie

W związku z wieloletnimi, do dzisiaj niezrealizowanymi planami budowy stadionu
lekkoatletycznego w Kołobrzegu, Rada Miasta Kołobrzeg (biorąc pod uwagę informacje
dotyczące zamiaru budowy tak ważnego obiektu sportowego dla naszego miasta oraz
konieczność podjęcia stosownych decyzji w tym finansowych) apeluje do Pana
Prezydenta Miasta Kołobrzeg o zawarcie porozumienia, które określi wszystkie
niezbędne szczegóły realizacji inwestycji m.in.: strony partycypujące i ich kwotowy udział
w kosztach inwestycji, zakres inwestycji (brak na dzień dzisiejszy szczegółowych
informacji co do aktualności projektu, czy konieczności wykonania nowego projektu),
ramy czasowe realizacji kolejnych etapów inwestycji jak i wszelkie uzgodnienia
dotyczące tak długo oczekiwanego w Kołobrzegu stadionu lekkoatletycznego. Z uwagi
na oczekiwania środowisk sportowych jak i mieszkańców, Rada Miasta zwraca uwagę
na szczególne znaczenie tej inwestycji i dlatego apel, aby nie zaniedbać możliwości
sfinalizowania budowy niezbędnego dla miasta obiektu, który doskonale uzupełni bazę
infrastruktury sportowej w naszym mieście.
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